



Referat af ekstraordinært Bestyrelsesmøde i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato: Tirsdag d 13/3 2025
Tidspunkt: Kl. 17.00
Adresse: Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
Bestyrelse: Dennis Jordansen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Carina Andersen, Hanne Fjaested, Signe Godballe og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter: Ingen
Afbud: Daniel Jensen
Referent: Rikke Hennig Rafn
Ordstyrer: Carina Andersen
Dagsorden:

1. Opfølgning på restancer (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt*

2. Status på regnskab 2024 og budget 2025

- *Dennis har fået udkast på regnskabet, men det ser ud til der er nogle posteringer som skal flyttes før det er klar til godkendelse og udsendelse før ordinær generalforsamling.*

3. Nyt vedr. sponsorater, støtte og donationer

- *Intet nyt.*

4. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

5. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

6. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

7. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tagshedspligt.*

8. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

9. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

10. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

11. Evt. nye regler for bestyrelse og forældre i hallen for mere tryghed, bedre stemning og fællesskab.

- *Rikke, Lotte og Signe taler med trænergruppen om dette.*

12. Støtte til Cheer by Birkholm for gratis billeder

- *Vi har aftalt at donere 1000 kr. til Cheer by Birkholm, da hun tager nogle super gode billeder som vi bruger til reklamer og andet.*

13. Ønske fra Lions om opvisning i Hjørring 30/5 – Evt. tjene til Mini uniformer

- *Rikke spørger Mini 2 og 3 trænerne om de vil lave opvisning.*

14. Skal vi tilbyde Mini holdene de 5000 kr fra Lion's til uniformer hvis de står for opvisning til Lions Fiskefestival i Strandby d. 21. juni i uge 25

- *Rikke spørger Mini 2 og 3 trænerne, om de vil stå for opvisning til dette og tjene de 5000 kr. vi har fået fra Lions til nye uniformer.*

15. Status på mulighed for bestilling af unisex zip Sweat og billede til JAM webshop

- *Dennis afventer fortsat nærmere fra leverandør.*

16. Dato for DM generalprøve og sleepover

- *Rikke spørger i trænergruppen, hvornår det kan passe dem.*

17. Planlægning vedr. DM - bus, overnatning mv.

- *Rikke går i gang med at indhente tilbud på bus og hotel.*

18. Ændringer i musik til DM – Topscore music

- *Vi bruger musikken som den er nu til DM også. Når vi har holdene og holdnavne på plads til næste sæson tages stilling til, om der skal ændres noget eller mangler noget musik til næste sæson.*

19. Ønske fra nogle trænere om whiteboard på hjul til træning

- *Man kan få en stor whiteboard tavle på hjul til 795 kr. på DBA.*
- *Da vi tidligere drøftede dette hvor interessen i trænergruppen alligevel ikke var så stor, så drøftes interessen igen med den samlede trænergruppe på trænermøde.*

20. (Lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

21. Rødspættecup – Status på dækning af vagter mv.

- *Der mangler fortsat at blive dækket en del vagter.*

22. (Lukket punkt)

- *Punktet er udsat.*

23. Mulige datoer for næste talenttræning med Royal

- *Rikke aftaler med Celina Svanborg, hvornår det kan passe efter DM – evt. i Royal.*
- *I forhold til evaluering af 1. talntcamp er der ønske fra udøvere om mere roktion i stuntgrupper end ved sidste talentcamp.*

24. Status på Tårscamp – logo, t-shirtfarver, gæstetræner.

- *Punktet er udsat*

25. Indberetning til Frederikshavnerordning – Hvad får vi tilskud til.

- *Punktet er udsat*

26. (Lukket punkt)

- *Punktet er udsat*

27. Holdsport og Unioo – Regnskabsprogram

- *Punktet er udsat*

28. Foreningsfestival for 4. klasser i Arena Nord er flyttet til 26/8

- *Punktet er udsat*

29. Evt.

(Lukket punkt)